
Kommunestyret skal i møte onsdag 14.01.09 avgi uttalelse til plan for 
utbygging og drift Goliat. Ordføreren har i den forbindelse fremmet 
følgende forslag til uttalelse som kommunestyret skal ta stilling til: 

Ordførers innstilling: 
Måsøy kommune er den kommunen som er mest utsatt ved et eventuelt uhell på Goliat. 
Måsøy kommune er en fiskerikommune og har mesteparten av sin virksomhet knyttet til 
denne næringen. Tilfredsstillende beredskap knyttet til oljevirksomheten på Goliatfeltet er 
derfor av avgjørende betydning for Måsøy og våre viktigste innvendinger mot 
konsekvensutredningen (KU) for Goliatfeltet. 
 

1. For å sikre størst mulig ringvirkning i form av sysselsetting, tjenesteyting og 
næringsutvikling, samt å sikre den mest forsvarlige miljøløsning, mener Måsøy 
kommune at ilandføring av oljen fra Goliatfeltet, er det eneste akseptable alternativet. 
 

2. Måsøy kommunes positive holdning til oljeleting i Barentshavet har vært knyttet til at 
det skulle gi synlige og varige ringvirkninger i form av lokale arbeidsplasser og 
leverandørkontrakter for Finnmark og Nord-Norge. 
 

3. Goliatfeltet må sees i sammenheng med andre felt, og lønnsomhet må beregnes ut fra 
en helhetlig vurdering. Konsekvensutredningen isolerer Goliatfeltet, også med hensyn 
til økonomi og ringvirkninger for regionen. 
 

4. En gjennomgang av konsekvensutredningen for Goliat viser en total mangel på 
konkretisering av beredskapsopplegget rundt boreoperasjonen på Goliat. For Måsøy 
kommune er dette uakseptabelt. Eni Norges egne beregninger viser at sannsynligheten 
for påslag ved et eventuelt uhell er i følgende rekkefølge: 

a. Ingøy, Måsøy kommune – bebodd øy, lokaliser ved et av Norges rikeste 
fiskefelt 

b. Sørøya, NV 
c. Hjelmsøysturen fuglefjell med mange rødlistede arter, Måsøy kommune 
d. Gjesværstappan, fuglefjell med mange rødlistede arter, Nordkapp kommune. 

 
5. Måsøy kommunes ufravikelige krav er at hvis vi skal bære risikoen så skal 

beredskapen som rettes mot våre områder utplasseres hos oss. Det betyr at beredskap 
og den aktivitet den medfører kreves lagt til de utsatte kommuner.  

 
6. Våre konkrete krav er at all beredskap knyttet til barriere 1 og 2 lokaliseres i Måsøy 

kommune, at den kystnære beredskapen knyttet til barriere 3 og 4 lokaliseres i Hasvik 
kommune og at all opplæring knytte til beredskap og oljeaktivitet lokaliseres til 
Nordkapp kommune. 
 

 
7. Måsøy kommune konstaterer at barriere 3 og 4 ennå ikke er detaljutredet,  (KU s. 164) 
 
8. Og finner det underlig at fiskerikommunene rundt Goliatfeltet skal kunne uttale seg 

om en beredskap som ennå ikke er utredet. Dette føyer seg inn i rekken av manglende 
samarbeid mellom oljeselskapet Eni Norge AS og Måsøy kommune. Det har vært 
avholdt svært mange møter mellom Måsøy og Eni Norge AS, hvor Måsøy alltid har 



tatt opp beredskap i eget havområde. Ingen av de innspill som har vært fremmet av 
kommunen er å finne igjen i KUen. Heller ikke de forslag til tiltak oljeselskapet Eni 
Norge AS har fremmet overfor Måsøy kommune eller våre innbyggere er å finne igjen 
i konsekvensutredningen. Den framlagte konsekvensutredningen er derfor ikke 
tilfredsstillende med hensyn til beredskap knyttet til utvinning av Goliatfeltet 

 
9. Olje- og Energidepartementet bør kreve nye utredninger på beredskapsområdet før en 

eventuell PUD (plan for utbygging og drift) kan legges fram for Stortinget. 
 

10. Konsekvensene for energisituasjonen i Finnmark ved økt belastning av sentral- og 
regionalnett som følge av Goliatutbyggingen, må utredes ytterligere. Det må også 
defineres tiltak for kapasitetsøkning i strømnettet. Her kan planene om en 
vindkraftpark i Snefjord (Bustadhalvøya) være med å bidar til økt egenproduksjon. 
 

11. Eni Norge AS må etablere et fylkesfond som skal bidra til etablering av programmer 
innen forskning, samt industri-, teknologi og samfunnsutvikling. 
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